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File op het net
Voorwoord

Lange tijd ging het goed in onze regio, 
maar nu hebben we er ook mee te maken: 
netcongestie. We vervoeren steeds vaker 
meer elektriciteit dan ons elektriciteitsnet 
aankan. Dat zorgt voor een file op het 
elektriciteitsnet. Hierdoor kunnen bedrijven, 
nieuwbouw- en energieprojecten vaak geen 
extra elektriciteit afnemen of terugleveren.

Ondernemers in Barendrecht en Ridderkerk 
krijgen daar nu behoorlijk last van. 
Ook vestigers op Nieuw-Reijerwaard die nog 
geen contract met Stedin hebben, beleven 
onzekere tijden. Dat geldt ook voor de 
woningbouwplannen in De Stationstuinen. 
Echte antwoorden voor de korte termijn heb 
ik nog niet gehoord. Maar er komen vast 
oplossingen.

Er zijn ook hoopvolle ontwikkelingen. Zoals het 
project ‘Energiek Vaanpark’. Daar werken 
ondernemers samen met de gemeente en de 
provincie aan een integrale aanpak van de 
energieknelpunten. U leest er iets over in dit 
nummer van Impact.

Hebt u weleens honderd miljoen zakjes 
popcorn bij elkaar gezien? Ik ook niet. Maar dat 
is de jaarproductie van popcornproducent 
Jimmy’s, die bezig is met een verhuizing van 
Oud-Beijerland naar Nieuw Reijerwaard.  
We mochten het bedrijf van Arjan Hooijmeijer 
meteen noteren als lid van onze vereniging. 
Hartelijk welkom bij VBO Fresh Port, Jimmy’s! 
Een paar pagina’s verder leest u hoe het 
allemaal begon.

Onze vaste vergader- en dineerlocatie,  
Van der Valk Hotel Ridderkerk, staat aan de 
vooravond van een ambitieuze toekomst.  
Ons gewaardeerd lid Freek van der Valk wil 
zijn hotel uitbreiden met een aantrekkelijke 

‘leisure-locatie’, met extra hotelkamers, 
sportfaciliteiten, voorzieningen voor wellness 
en fitness, een zwembad en extra 
congres-faciliteiten. De plannen vermelden 
ook een bioscoop, horeca en kantoorruimten.
In Impact blikken we vooruit op wat 
komen gaat.

Dit en nog veel meer leest u in dit nummer 
van Impact. Ik wens u veel leesplezier. 

Ik wens u allen en al uw dierbaren 
fijne feestdagen en een veilige 
jaarwisseling toe. Ik kijk er naar 
uit u in januari  tijdens onze 
nieuwjaarsbijeenkomst 
weer live én gezond te 
kunnen ontmoeten! 

Koos den Otter, voorzitter

Ruim honderd jaar geleden begonnen met paard 
en wagen in Barendrecht, nu houden we dag in, 

dag uit met ruim 500 wagens en 850 chauffeurs de 
voorraad van vele ketens en bedrijven in heel 

Nederland op peil.

Nederland heeft voor 
ons geen geheimen.

Wij zijn euser.

Koninklijke Euser B.V.  Ebweg 7, Barendrecht | T: +31 (0)180 617200 | info@euser.nl | euser.nl
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Op 25 november werd in Ridderkerk 
voor de eerste keer de Jos Wesdijk 
Fotografieprijs uitgereikt. Iedere 
amateurfotograaf uit Ridderkerk kon 
meedoen aan de wedstrijd.

Friso van Vugt won de prijs bij de jeugd met zijn 
bijzondere kijk op de Singelkerk. Peter Lindhoud 
werd de winnaar bij de volwassen inzenders met 
een bijzondere foto van het Noorderlicht boven 
de Crezéepolder in Ridderkerk.

Al jaren is Jos Wesdijk (69) redacteur en 
fotograaf van het magazine Impact van VBO 
Fresh Port. Bij Barendrechtse ondernemers 
is misschien minder bekend dat hij ook 
sinds 1980 woordvoerder en communicatie-
adviseur was van het Ridderkerkse college 
van burgemeester en wethouders. In die rol 
maakte hij ontelbare foto’s van het doen en 
laten van acht burgemeesters, tien colleges en 
tientallen wethouders. Uit waardering voor zijn 
bijdrage aan het fotografische geheugen van 
de gemeente besloot het Ridderkerkse college 
vorig jaar, toen Jos na 43 jaar afscheid nam van 
Ridderkerk, een jaarlijkse fotowedstrijd met zijn 
naam te organiseren. De afgelopen tijd kwamen 
de inzendingen binnen, en op 25 november was 
de prijsuitreiking door wethouder Fleur Stip in 
jongerencentrum De Loods.

Jos Wesdijk fotografeert sinds zijn zesde: “Ik kreeg een goedkoop 
plastic cameraatje cadeau, maar er kon een echt filmpje in en er 
kwamen dus echte foto’s uit. Sindsdien heb ik de camera niet meer 
losgelaten. De foto’s die ik toen maakte heb ik nog steeds. Ze helpen me 
veel te herinneren uit die tijd, hoe jong ik toen ook was. En tot op de dag 
van vandaag is het een uitdaging om mensen en gebeurtenissen goed 
in beeld te brengen.’’

“Fotograferen is vooral goed kijken, gespitst zijn op mooie of leuke 
momenten’’, zegt Jos. “Aan de apparatuur ligt het niet meer. Duur of 
goedkoop, maakt niet uit. Het gaat om het oog achter de camera.  
Dáár ontstaat de mooie of boeiende foto.”

Jos heeft het schrijven en fotograferen altijd gecombineerd. Dat deed  
hij voor de gemeenten Barendrecht, Breda en Ridderkerk, en (van 1980 
tot 2014) voor weekblad De Schakel. En dat doet hij nog steeds voor  
dit magazine.

Jos Wesdijk 
Fotografieprijs

EERSTE

ACTIERADIUS TOT 548 KM

NU IN ONZE SHOWROOMS

VANAFPRIJS € 77.942

THE i5 TOURING
M SPORT EDITION

DUBBELSTEYN  |  DORDRECHT & NUMANSDORP

Telerscoöperatie 
Oxin Growers wenst 
u fijne feestdagen en 
een succesvol 2025!

oxin-growers.nl

• KOPEN
• VERKOPEN
• TAXATIES
• VERKOOPSTYLING

078 - 202 10 20
WWW.INTRAHUIS.NL

BEL ONS VOOR EEN 
GEHEEL VRIJBLIJVENDE AFSPRAAK!

WIL JE ECHT 
IMPACT MAKEN OP 
DE WONINGMARKT? 

LOODGIETERSBEDRIJF
N.A.J. DEN DRIJVER

WIJ VERZORGEN AL UW:
LOODGIETERS-

WERKZAAMHEDEN
SANITAIR- 

EN ZINKWERK

LOODGIETERSBEDRIJF
N.A.J. DEN DRIJVER

WIJ VERZORGEN AL UW:

LOODGIETERSWERKZAAMHEDEN
SANITAIR- EN ZINKWERK

Achterom 67 – Barendrecht
Tel. 0180 – 613308 b.g.g. 620286

Achterom 67
Barendrecht
Tel. 0180 613308 
b.g.g. 620286
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Iets te vieren? Eerste paal, 
teamuitje, opening 
of jubileum...?

Wij denken graag met u mee, van concept tot uitvoering!

010 - 205 40 30 | rotterdambusinessevents.nl

l t
bo.

Creatieve strategie
Ontwerp / Uitvoering

Barendrechtse 

ondernemers

Wij zijn jouw partner voor alle creatieve vraagstukken binnen je 
organisatie of bedrijf. Meer informatie vind je op letthebrandout.nl

Expositie Ames Classic Cars in 
het Visscher Classique Museum

Van 24 oktober 2024  
t/m 30 maart 2025

Adres museum:
Schuilheuvelstraat 1

4116 GA Buren

Openingstijden museum:
Donderdag t/m zondag 
10.00 – 17.00 uurSAMEN STERK!

1735 adv 92 x 135 staand def.indd   11735 adv 92 x 135 staand def.indd   1 10-10-2024   11:5210-10-2024   11:52

Meters
Maken
Dat betekent kansen zien, actief zijn in 
een groot netwerk en de juiste match 
maken tussen vraag en aanbod.

Meters maken noemen wij dat. 

  0180 - 43 43 43

Bekijk ons aanbod op vanvliet net

98



ESSENTIE
VAN HET LEVEN

DECEMBERONTBIJT

Op donderdag 5 december gingen leden van VBO Fresh Port in het  

Van der Valk Hotel Ridderkerk aan tafel voor een smakelijk kerstontbijt.  

Dat werd ook bijgewoond door Rolf Schrama, die met een zeer  

persoonlijk verhaal alle aanwezigen aan het denken zette.

Rolf, 1.25 meter lang, heeft een zeer zeldzame 
vorm van dwerggroei waardoor de vooruitzichten 
bij zijn geboorte zeer somber waren. Hierdoor 
heeft Rolf te maken gehad met vele extreme 
uitdagingen. Al op jonge leeftijd stelde hij zichzelf 
ten doel om groots en ook ‘gewoon’ te gaan 
leven. Van een straatschoffie op de mavo klom hij 
op tot doctorandus in de economie. Hij moest en 
zou de beste worden en ooit in een Porsche 
rondrijden. Maar vanuit zijn sjieke kantoorpand 
aan de Amsterdamse grachten keek hij op een 
dag naar buiten. ‘Is dit leven eigenlijk wel zo 
groots?’, vroeg hij zich af.

Rolf – ook bekend geworden als paralympisch 
zeiler – vertelde de Barendrechtse ondernemers 
geen standaard succesverhaal, maar een 
authentieke én humoristische geschiedenis over 
hoe hij een verkeerde koers inzette, in steeds 
zwaarder weer terecht kwam en uiteindelijk 
schipbreuk leidde. Moeiteloos trok hij parallellen 
tussen zijn leven als topsporter, econoom en zijn 
leven met een beperking. Rolf besefte dat hij de 
hele reis voor de buitenwereld had afgelegd.  
Na een diep dal nam hij letterlijk het roer zelf in 
handen, bepaalde een nieuwe koers en kreeg 
langzaam de regie over zijn leven terug. Het was 
het begin van een onvergetelijke reis waar hij 
talloze lessen leerde over waar groei werkelijk 
over gaat. Rolf begon zijn handicap te accepteren 
en te omarmen. Vanaf dat moment was hij in 
staat om zijn definitie van groots een andere 
invulling te geven.

Het verhaal van Rolf kan voor veel mensen een 
wake-up call zijn om eens goed naar zichzelf te 
kijken en de vraag te stellen: waar gaat het in het 
leven nu écht om? Rolf heeft in ieder geval laten 
zien dat ondanks een valse start en tegenslag 
een betekenisvol en impactvol leven mogelijk is. 
Een leven waarin je je passie kwijt kunt. En dat 
het voor het inslaan van de weg daarheen nooit 
te laat is.

NAAR DE
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schildersbedrijfnieuwewaterweg.nl

Hoogwaardig
schilderwerk

Schildersbedrijf
Nieuwe Waterweg B.V.
010 429 24 20

Voor al uw:
• Buitenschilderwerk
• Binnenschilderwerk
• Wandafwerking
• Beglazing
• Metaalconservering
• Houtrotreparatie

Nieuwe Luxor theater - Rotterdam

GKB maakt het waar

Elke buitenruimte heeft zijn eigen uitdagingen. Elke organisatie zijn ambities. 
Onze oplossingen zijn daarom ook altijd maatwerk. We maken graag 
een afspraak om te kijken welke ideeën wij hebben bij úw uitdagingen en 
ambities voor de buitenruimte. En hoe we die het beste kunnen uitvoeren.

” Welke uitdagingen uw 
buitenruimte ook heeft, 
wij geloven dat het kan.”

www.gkbgroep.nl

Dingen realiseren doen we net zo graag als 

ze bedenken. Daarom houdt GKB het niet bij 

goede ideeën. We voeren ze ook uit. Grondig, 

professioneel en effi ciënt. Op de manier die 

ons familiebedrijf al drie generaties kenmerkt: 

met volle inzet en toewijding. Daarbij vinden 

we vertrouwen en een goede relatie net zo 

belangrijk als onze ervaring en kennis.

Benieuwd naar ons werk?

Kijk op www.gkbgroep.nl

Uw bedrijf verkopen, waarderen of fi nancieren? 
Of een bedrijf aankopen?

Escudostraat 37, Barendrecht   |   010 – 522 68 00   |   info@groenewegen-lukaart.nl   |   www.groenewegen-lukaart.nl

Overweegt u om uw bedrijf te verkopen? Wilt u na jarenlang hard werken de 
opgebouwde waarde in uw bedrijf verzilveren? Zoekt u wellicht een opvolger binnen 
of buiten de familie die uw bedrijf kan voortzetten? Voor veel ondernemers zijn dit 
geen alledaagse zaken. Omring uzelf daarom met de juiste expertise en ervaring. 

Groenewegen & Lukaart Corporate Finance biedt deskundig advies en persoonlijke 
begeleiding bij aan- en verkoop, bedrijfswaardering en fi nanciering. Met onze persoonlijke 

benadering en betrokkenheid maken we het verschil. Of het nu gaat om het begeleiden 
van een transactie, het bepalen van de waarde van uw onderneming, het vinden van de 

juiste (her)fi nanciering of strategisch advies. Vertrouw op Groenewegen & Lukaart!
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Jolanda
van

Zijderveld

Ondernemers 
van Barendrecht, Let the brand out

In 2002 begon Jolanda haar eigen bureau 
2 Mèt vanuit huis. Dat groeide goed, waardoor 
in 2008 een nieuw pand aan de Ebweg kon 
worden betrokken. De uitbreiding van het 
aantal diensten en specialismen vroeg 
uiteindelijk in 2024 om een nieuwe naam. 
Dat werd per 1 januari 2024 Let the brand out. 
Jolanda: ,,Deze naam vertelt niet alleen wat 
wij doen, het is ook een aanbeveling aan alle 
ondernemers. Breng je merk naar buiten!’’

,,In het begin waren we een traditioneel 
reclamebureau. We maakten de bekende 
dingen, advertenties, folders en ander 
drukwerk. Maar het medialandschap is door 
de jaren heen sterk veranderd. Denk maar 
aan de opkomst van social media, online en 
‘storytelling’. Daarin moet je meegroeien om 
de klant goed te kunnen bedienen, want  
ook de omgeving van bedrijven verandert.  
Via welk medium wil je voor welke doel- 
groep welk verhaal vertellen? Het heeft de 
reclamewereld beslist boeiender, maar ook 
ingewikkelder gemaakt. Ik kan wel zeggen 
dat ons full service bureau met ons huidige 
team daar helemaal op ingericht is.’’

Dankzij de fusie met Quatro Advies heeft 
Let the brand out vier jaar geleden ook de 
media-inkoop in huis gehaald. ,,Dat is niet 
alles. Met Bert Vink, sinds vorig jaar onze 
creatief directeur, beschikken we over een 
uitstekende strateeg, een enorme aanvulling 
op ons dienstenpakket. En onze ‘young 
professionals’ in onze studio kennen alle 
geheimen van de online en offline 
reclamewereld.’’

Met in totaal zes vakmensen is Let the  
brand out nog steeds een compact bureau. 
,,Maar wat in al die jaren enorm is gegroeid is 
het aantal samenwerkingspartners. Die 
schakelen we voortdurend in, of het nu om 
copywriters, fotografen of videomakers gaat. 

Het zijn allemaal specialisten, die met een 
bak aan ervaring een opvallende beursstand, 
een groot evenement of een online 
marketingtraject weten te realiseren. Ik ben 
supertrots op mijn team en onze partners!’’

Dat omvangrijke netwerk zorgt er volgens 
Jolanda voor dat de opdrachtgever maar op 
één plek zijn wensen en behoeften op het 
gebied van reclame en het bouwen van een 
merk hoeft neer te leggen. Let the brand out 
zorgt voor de creatieve plannen, concepten 
en uitwerking. Vervolgens worden waar nodig 
specialisten ingezet. De klant heeft genoeg 
aan één aanspreekpunt, dat makkelijk 
bereikbaar is. ,,Creatief partnership, dat is 
waar wij voor gaan.’’

Let the brand out heeft een tevreden 
klantenkring die heel divers is samengesteld. 
,,We hebben nooit de focus gelegd op één 
branche’’, vertelt Jolanda. ,,Het is gewoon  
leuk en inspirerend om ons in verschillende 
werelden te bewegen en het maakt ons 
minder kwetsbaar als het in een bepaalde 
bedrijfstak even wat minder goed gaat.  
Vooral in de tijd van corona hebben we van 
deze benadering kunnen profiteren.’’

De verhuizing naar de Ebweg, in 2008, zorgde 
overigens voor een sterke stijging van het 
aantal opdrachtgevers. ,,We maakten ons 
bekend door het uitdelen van taarten. En wat 
vooral aansprak was onze slogan: ‘beter een 
goede buur dan een ver bureau’. Nou, die 
geldt nog steeds!’’

Het team van Let the brand out bestaat uit 
Gregory Joha, Peter Eillebrecht, Jolanda van 
Zijderveld, Bert Vink, Puck van Bennekum  
en Jeroen van der Sijde.

letthebrandout.nl

Impact, het magazine dat u nu in handen hebt, wordt al vele jaren vormgegeven 

door Jolanda van Zijderveld (54) en haar team van Let the brand out, het aan 

de Ebweg in Barendrecht gevestigde reclamebureau. Hoog tijd voor een nadere 

kennismaking.

ONDERNEMER IN BEELD
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Zakendoen?

Borsboom & Hamm advocaten
Weena 614, 3012 CN Rotterdam
Postbus 293, 3000 AG Rotterdam
T 010 - 201 29 39
E info@borsboomhamm.nl
www.borsboomhamm.nl

Zaken doen?

Bijdorpplein 41 | 2992 LB Barendrecht  
(0180) 556 735 | info@notbar.nl | notbar.nl

Full service. Praktisch. En persoonlijk.

Omdat je niet elke 
dag bij de notaris zit. 
Daar teken je voor.

1716



Op 13 maart van het afgelopen jaar veranderde het 
bestuur van VBO Fresh Port van samenstelling. Voorzitter 
Voorzitter Jan Willem van Hellemond werd opgevolgd 
door Koos den Otter. Daniëlle de Wilde en Khalid Kassrioui 
namen afscheid als bestuurslid. Jolanda van Zijderveld 
werd herkozen als lid van het bestuur.

Hoog tijd voor een actuele foto van het huidige bestuur.

Uw bestuur

John Breedveld

Richard de Geus

Jolanda van Zijderveld

Johan in ‘t Veld

Koos den Otter

Jettie Bourquin

1918



Waar in 1752 de bliksem de enige krachtige vorm van elektriciteit was, werd in 1820 een 

primitieve elektromotor uitgevonden. En daarna ging het in Nederland hard met ons 

energieverbruik én onze welvaart. Ons elektriciteitsverbruik in 2013 was al 16 keer hoger  

dan in 1950. Een aantal flinke ‘energietransities’ gingen de huidige voor. En er zijn  

altijd uitdagingen. Net als nu: het stroomnet op diverse plekken in Nederland kan het 

veranderende energieverbruik amper aan. 

Stedin heeft nu ook in de regio Barendrecht 
aangekondigd dat de grens van wat ons elektrici-
teitsnet aan kan, in zicht komt. Voor huishoudens  
en kleine bedrijven zijn er vooralsnog geen gevolgen. 
Maar voor grootverbruikers worden het spannende 
tijden. Grote bedrijven en woningbouwprojecten voor 
hoogbouw, maar ook nieuwe scholen, ziekenhuizen 
en sportclubs komen op een wachtlijst. Om alle extra 
productie en verbruik van elektriciteit aan te sluiten 
zijn netverzwaringen nodig. Dat kost tijd.  
Stedin geeft aan dat de structurele netuitbreiding naar 
verwachting pas klaar is in 2031. In de tussentijd bekijkt 
Stedin de komende maanden of grote gebruikers op 
piekmomenten minder stroom kunnen gebruiken.

Dat nieuws geeft kopzorgen, want we hebben  
veel plannen die geraakt worden. Zoals nieuwbouw  
op Nieuw Reijerwaard en woningbouw in  
De Stationstuinen. Gelukkig komen uit dit soort 
tegenvallers ook kansen. En gaan innovaties vaak 
sneller. Zo wordt er op het Vaanpark gekeken naar  
de mogelijkheden voor een energy hub:  
een knooppunt waar ondernemers onderling 
opgewekte en benodigde stroom uitwisselen.  
Wij helpen mee. Samen met ondernemers kijken 
we naar mogelijkheden zoals het elektrificeren van 
bedrijfsprocessen te stimuleren, laadpleinen voor 
elektrische voertuigen te realiseren en duurzame 
energie op te wekken. 
 

Energieloket
We hebben voor ondernemers een loket ingericht, 
waar u met uw vragen over netcongestie én 
slimmer energieverbruik terecht kunt: het Zakelijk 
Energieloket Gemeente Barendrecht. Maak daar 
gebruik van, juist nu! Bij het Zakelijk Energieloket 
denken ze mee over duurzame oplossingen en geven 
ze u concrete handvatten over het optimaliseren 
van uw energieverbruik. Door energie te besparen 
wordt de druk op het energienet verminderd en 
kunnen bijvoorbeeld meer werkzaamheden worden 
uitgevoerd binnen de bestaande aansluiting. 
De gemeente brengt de komende periode  
als de bliksem in kaart wat de gevolgen zijn van de 
netcongestie en wat we kunnen doen. Dat doen 
we samen met Ridderkerk en Rotterdam. Zodat 
de gevolgen voor inwoners en bedrijven hopelijk 
meevallen. 

Lennart van der Linden, wethouder gemeente 
Barendrecht

https://barendrecht.zakelijkenergieloket.nl/

Lennart van der Linden, wethouder

Van 
bliksemschicht 
naar netcongestie

Je 
bedrijf 
verkopen ...

... dat is niet niks.

Een bedrijf verkopen waar je jaren aan gebouwd 
hebt. Dat is niet niks. Wil je jouw ‘kindje’ doorge-
ven aan de  volgende generatie? Of verkoop je ‘m 
aan een derde? Voor jou is dit waarschijnlijk geen 
alledaags proces. 
Wij hebben er echter veel ervaring mee en staan je 
bij in alle stappen. Van het bepalen van wat jouw 
bedrijf waard is tot het vinden van een geschikte 
koper. En van een  waterdichte overeenkomst tot 
aan de fiscale afhandeling.
Hoe dan ook wil je goed afscheid nemen en terug-
kijken op een succesvolle verkoop van je bedrijf.  
Wij helpen je daarbij. Met raad en daad.

Neem vrijblijvend contact op met de specialisten 
van Hoek en Blok Corporate Finance.

Sliedrecht | Barendrecht | info@hoekenblok.nl | hoekenblok.nl
Rust en ruimte om te ondernemen

HBK-adv-corpfin-230x300mm-wt12-240527.indd   3HBK-adv-corpfin-230x300mm-wt12-240527.indd   3 27/05/2024   17:1727/05/2024   17:17
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Krommeweg 1 • 2988 CB Ridderkerk • www.hotelridderkerk.nl

Gastvrijheid. Van nature verweven met het Van der Valk DNA. Het vormt 

de basis van ons hotel. Met een gemotiveerd team staan we klaar. 

We leggen verbindingen en brengen mensen bij elkaar. Als partner voor 

sportclubs en het bedrijfsleven. Dat maakt onze omgeving dynamisch en 

interessant. Het geeft ons energie en dat delen we graag. 

Met liefde voor ons vak en met passie voor alles wat we doen maken wij 

het verschil. Daarom voelen onze gasten zich thuis in Hotel Ridderkerk.

Fortune Coffee regio Rijnmond | rijnmond@fortune.nl | 0180 - 414 203 | fortune.nl

Jouw regionale  
koffieleverancier
Professionele koffieautomaten, koffie en bijbehorende 
ingrediënten voor op het werk. 

&Park Barendrecht • 1e Barendrechtseweg 76-80 • 2992 XC Barendrecht
Telefoon 0180 - 695 115 • Telefax 0180 - 695 110 • E-mail info@vdladvocaten.nl

www.vdladvocaten.nl

 

MASTENBROEK 
UITVAARTVERZORGING 

 

Eerste Barendrechtseweg 180-b 
2992 BS  Barendrecht 
www.mastenbroekuitvaart.nl 

0180 723204 
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Stedin, beheerder van het elektriciteitsnet, heeft voor Barendrecht en omstreken 

bekendgemaakt dat er sprake is van netcongestie. Populair gezegd: er staat een file  

op het elektriciteitsnetwerk.

NIEUWE AANVRAGEN IN DE WACHT...

FILE OP HET ELEKTRI CITEITSNET

De netbeheerder heeft de beslissing genomen 
omdat de vraag naar elektriciteit sterk is 
toegenomen. Dat komt door een sterke groei van 
het aantal warmtepompen, elektrisch vervoer, 
nieuwe huizen en aanvragen voor stroom-
aansluitingen van bedrijven. 

Het probleem doet zich wat onze regio betreft  
voor in een groot gedeelte van Rotterdam-Zuid, 
Krimpen aan den IJssel, Ridderkerk, Barendrecht 
(inclusief bedrijventerrein Nieuw Reijerwaard)  
en in gedeelten van Capelle aan den IJssel, 
Krimpenerwaard, Albrandswaard, Zwijndrecht, 
Hendrik-Ido-Ambacht en Zuidplas.

GRENZEN IN ZICHT
Stedin zegt dat door de groeiende stroomvraag,  
in combinatie met de bijgestelde planning voor de 
realisatie van het nieuwe hoogspanningsstation  
in de Ridderkerkse wijk Bolnes, de grenzen van het 
elektriciteitsnet in zicht komen.  
De aankondiging van congestie betekent dat Stedin 
grootverbruikklanten met aanvragen voor nieuw of 
extra transportvermogen voor afname (verbruik) van 
elektriciteit op een wachtlijst plaatst. 

CONGESTIEMANAGEMENT
Stedin wil onderzoeken om met afnemers afspraken 
te maken zijn om flexibel om te gaan met hun 
energieverbruik. Dit kan door - tegen een vergoeding 
- tijdelijk minder elektriciteit aan het net te leveren 
of juist meer elektriciteit af te nemen. Dit heet dat 
congestiemanagement. Door dit soort afspraken te 
maken, ontstaat er mogelijk nieuwe ruimte op het 
net. Daarnaast onderzoekt Stedin enkele tijdelijke 
technische maatregelen zoals het extra belasten van 
haar installaties voor het transport van elektriciteit  
en door vermogen om te zetten naar andere stations.

WACHTLIJST
,,Als op termijn tussentijds transportvermogen 
beschikbaar komt door congestiemanagement, 
behandelen we de aanvragen op de wachtlijst  
in de volgorde van binnenkomst en maatschappelijke 
prioritering’’, aldus Stedin. 

 

Door de wachtlijst maatschappelijk te prioriteren 
wordt het voor klanten die een maatschappelijke 
functie hebben of verlichting kunnen bieden  
aan netcongestie, mogelijk om een hogere positie  
te krijgen op de wachtlijst.

Het duurt tot 2031 voordat alle problemen zijn 
verholpen. Door stapsgewijze maatregelen komt er 
380 megavoltampère beschikbaar, wat gelijkstaat 
aan elektriciteit voor 100.000 woningen. De totale 
investering bedraagt 200 miljoen euro. Stedin 
vervangt en verzwaart hoogspanningsstation 
Langeland, waardoor vanaf 2029 weer ruimte ontstaat 
op het net in Krimpen aan den IJssel, Capelle aan 
den IJssel, Krimpenerwaard, Zuidplas en een deel van 
Ridderkerk. Twee jaar later komt er ook extra capaciteit 
bij in Rotterdam-Zuid, Albrandswaard, Barendrecht  
en het tweede deel van Ridderkerk.

NIEUW REIJERWAARD, STATIONSTUINEN
De aankondiging van Stedin over netcongestie raakt 
onder meer het bedrijventerrein Nieuw Reijerwaard 
dat via de Gemeenschappelijke Regeling Nieuw 
Reijerwaard (GRNR) door Ridderkerk, Barendrecht 
en Rotterdam ontwikkeld wordt. Daar kon men 
nog niet zeggen welke impact deze ontwikkeling 
heeft voor (aanstaande) vestigers en voor de verdere 
ontwikkeling van Nieuw Reijerwaard. ,,Wij gaan in 
gesprek met Stedin en met de bedrijven die op Nieuw 
Reijerwaard gevestigd zijn of zich willen vestigen’’,  
laat een woordvoerder weten.

Wat de netcongestie betekent voor de woning-
plannen bij het NS-station in Barendrecht  
– het project De Stationstuinen – is ook nog niet 
duidelijk.

stedin.net
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Samenwerken in 
    energiehub

ENERGIE OPWEKKEN EN VERBRUIKEN 
WORDT STEEDS DUURZAMER. ZONNE- EN 
WINDENERGIE WORDEN BELANGRIJKER, 
EN AARDGAS WORDT VERVANGEN DOOR 
ELEKTRICITEIT EN WATERSTOF. HET 
ELEKTRICITEITSNET KAN DIE ONTWIKKELING 
NAUWELIJKS BIJBENEN (ZIE OOK HET ARTIKEL 
OVER NETCONGESTIE).

Naast uitbreiding van het elektriciteitsnet zijn 
ook andere, innovatieve oplossingen nodig om 
ondernemend Nederland draaiend te houden. 
Impact praat met Roland van de Graaf (IMC)  
en Bas Paardekooper (Energieke Regio)  
over de ontwikkeling – samen met de gemeente 
Barendrecht, de provincie Zuid-Holland en vast-
goedeigenaren –  van een energiehub op de 
bedrijventerreinen Vaanpark, parallel langs de A29. 
Partijen als huurders, banken en Stedin zijn hierbij 
belangrijke stakeholders.

Een energiehub is een plek waar er op een zo 
efficiënt mogelijke manier met energie wordt 
omgegaan. Dat gebeurt door energieopwekkers, 
-verbruikers en -opslag zoveel mogelijk samen  
te laten komen. Het idee is dat wanneer vraag en 
aanbod gecombineerd worden in één gebied,  
het elektriciteitsnet zo min mogelijk wordt belast.

GASPRIJZEN, NETCONGESTIE
,,Nog niet op alle daken op Vaanpark liggen 
zonnepanelen’’, zegt Roland. ,,Waarom eigenlijk 
niet? Met hoge gasprijzen en netcongestie is 
die vraag actueler dan ooit. Die ontwikkelingen 
hebben voor een stroomversnelling gezorgd. 
Steeds meer bedrijven zijn nu heel actief bezig 
met de toekomst van hun eigen energie-
voorziening. Alprokon bijvoorbeeld heeft het dak 
volgelegd met zonnepanelen, maar wekt meer  
op dan voor eigen gebruik nodig is.  
Je kunt dan niet even een verlengsnoer naar de 
buren leggen. In het project Vaanpark gaat het om 
het managen van die overschotten en tekorten  
in een energiehub, om netcongestie het hoofd 
te bieden en bedrijven in staat te stellen te blijven 
draaien.’’

Bas Paardekooper legt uit, dat een energiehub 
verschillende gedaanten kan hebben: een virtuele 
laag en een fysieke laag. ,,Het kan gaan om een 
handelsplatform, waar het overschot van de een 
interessant is voor de ondernemer die op basis van 
het contract energie tekort komt. Het gaat ook 
om slimmer laten stromen van energiestromen 
via energiemanagementsystemen. Interessant 
is verder het collectief maken van afspraken met 
Stedin, zodat ondernemers kunnen profiteren van 
elkaars dalen in energieverbruik zonder dat per 
individuele ondernemer grotere contracten nodig zijn. 

IMC realiseert succesvolle subsidietrajecten op  
het gebied van innovatie, human capital,  
duurzame investeringen, regionale ontwikkeling  
en samenwerkings-verbanden.

Stichting Energieke Regio helpt ondernemers met 
het verduurzamen van gebouwen en het oplossen 
van energievraagstukken. Met algemene praktische 
informatie over het verduurzamen van zakelijk 
vastgoed, subsidies en wetgeving.

IMC en Energie Regio zijn partners in het zakelijk 
energieloket van de gemeente Barendrecht.

De stip op de horizon is dat we een energie-
coöperatie oprichten waarin ieders belang wordt 
meegewogen en belangrijk is. Iedereen moet 
er wat aan hebben.’’

,,Het draait om de meerwaarde van het 
samenwerken’’, vult Roland aan. ,,Het is gewoon 
een zakelijke afweging voor ondernemers:  
what’s in for me? In de verdere toekomst kun je 
denken aan meer fysieke voorzieningen, zoals 
extra kabels. Maar dat is niet nodig om nu  
al met samenwerken te kunnen beginnen.  
Er is nog veel te optimaliseren binnen de 
bestaande infrastructuur.’’

VERKENNING
Voor Vaanpark wordt op dit moment een 
energetische verkenning uitgevoerd.  
Bas: ,,Tien ondernemers zijn hierbij aangehaakt. 
Die pioniers zijn belangrijk om later meer 
ondernemers te laten aansluiten. We brengen 
de huidige situatie in kaart en onderzoeken de 
toekomstige energiebehoefte en de potentie voor 
samenwerking. Dat levert een aantal scenario’s  
op waarmee we concreet aan de slag kunnen.’’

IMCOSA.NL
ENERGIEKEREGIO.NL

een

Roland van de Graaf
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Tielseweg 20
2994 LG Barendrecht

0180 785137

Ervaar de passie….
Een heerlijk belegd broodje, een smakelijk en verrassend 
borrelhapje met een voortreffelijke wijn tijdens uw receptie 
of een compleet verzorgd bedrijfsevenement. Het maakt 
ons niet uit, wij verzorgen het voor u met passie en laten uw 
smaakpapillen genieten van wat wij u bieden. Wij leveren 
maatwerk en laten u ervaren hoe wij de liefde voor ons vak 
uitoefenen, ongeacht uw budget.
Uw wensen zijn onze zorg

info@panita-catering.nl
www.panita-catering.nl

VAN HUIZEN 
GROENVOORZIENING EN DRAINAGE
Vakmanschap in en voor de omgeving

Voor al uw aanleg, onderhoud en renovatie van de groene buitenruimte, 
sportaccomodaties en drainage. 

Onze prioriteiten? Kwaliteit en duurzaamheid. Daarom werken wij met een 
innovatief machinepark en leiden wij onze collega’s op tot professionals in het groen.

www.vanhuizengroen.nl - Voordijk 319 2993BA Barendrecht 
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Wim Nienhuis:
   zakendoen met
       idealen

Ondernemer in beeld

“Farfalla is 
italiaans voor 
vlinder”

       Heel grote bedrijven  
          hebben om te kunnen  
            voldoen aan deze   
             richtlijn complete  
  afdelingen opgezet.  
              Kleinere grote bedrijven  
           kunnen de hulp inroepen  
        van bijvoorbeeld Wim            
  Nienhuis. De Barendrechter 
combineert met dit werk zijn expertise 
als registeraccountant met zijn 
betrokkenheid op een duurzame 
wereld.

Wim (55) heeft voor deze activiteiten 
de onderneming Cooperate Green 
opgericht, waarin hij samenwerkt  
met consultants, financiële experts  
en accountants. ,,Het duurzaam-
heidsverslag is een verplichting,  
maar je wordt er niet automatisch 
duurzamer van. Het maakt bedrijven 
wel transparanter, waardoor ze voor 
bijvoorbeeld de financiële markten 
interessanter – of juist niet - kunnen 
worden. Kleinere grote bedrijven 
hebben vaak niet de organisatiekracht 
om zo’n duurzaamheidsrapport voor 
elkaar te krijgen. 

Wim Nienhuis is registeraccountant, 
werkte voor Deloitte en was directeur 
bij AgroFair en Boerman Transport/
Zwatra. Bij Deloitte leerde hij zijn 
echtgenote Tanja de Jonge kennen. 
De laatste was wethouder in 
Barendrecht voor GroenLinks en is  
dat sinds 2022 in Dordrecht. Voor hun 
bedrijfsmatige activiteiten hebben  
ze in 2009 de besloten vennootschap 
Farfalla opgericht. Ook die naam 
verwijst naar het duurzaamheids-
streven van het paar. Wim: ,,Farfalla is 
Italiaans voor vlinder. Positieve 
ontwikkelingen beginnen vaak klein. 
Een vleugelslag van een vlinder kan 
een orkaan aan de andere kant van 
de wereld veroorzaken. We zijn ervan 
overtuigd dat als je iets kleins goed 
doet, dit toch nut hebben hebben.’’

Naast Cooperate Green runt Wim  
nog een investeringsfonds, gericht op 
duurzame initiatieven met sociaal 
rendement. Zo investeerde hij onder 
meer in een bananenplantage in 
Ghana.

Wim en Tanja hebben een dochter en 
een zoon. Wim is in zijn vrije tijd o.a. 
voorzitter van zwem- en waterpoloclub 
ZPB H&L Productions.

In november 2022 nam de Europese Unie de Corporate Sustainability 

Reporting Directive (CSRD) aan. In deze nieuwe richtlijn staat dat vanaf 

2024 steeds meer bedrijven verplicht worden te rapporteren over de 

impact van hun activiteiten op mens en milieu. De CSRD-richtlijn moet 

zorgen voor meer transparantie over en betere kwaliteit 

van duurzaamheidsinformatie.

Voor dit soort bedrijven komen we 
graag in actie.  En we willen iets 
afleveren dat de controle goed kan 
doorstaan.’’ De rapportageplicht geldt 
vooralsnog voor bedrijven die voldoen 
aan twee van de drie volgende eisen: 
meer dan 250 werknemers, tenminste 
25 miljoen balanstotaal en tenminste 
50 miljoen omzet. Met zijn Cooperate 
Green is Wim vooral actief in de wereld 
van logistiek en transport, de agri- 
sector en de bouw.

Wim’s ervaring is dat zo’n proces naar 
een duurzaamheidsrapportage heel 
wat losmaakt in een bedrijf.  
Het raakt echt de kernprocessen van 
de onderneming, en op den duur zie  
je ook intrinsieke motivatie voor een 
duurzame bedrijfsvoering ontstaan.  
,,Ik wil bedrijven niet overtuigen, het 
moet de wil van het bedrijf zelf zijn om 
hiermee aan de slag te gaan. Dat geeft 
op termijn de beste resultaten.’’  
Wim is ervan overtuigd dat het voor 
elk bedrijf zin heeft om door een 
duurzaamheidsbril naar de bedrijfsvoering 
 te kijken. ,,Ik zie duurzaamheid als 
essentiële factor voor bedrijfsgroei en 
veerkracht op de lange termijn.’’

cooperategreen.com
farfallaservices.nl
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Freek van der Valk

Van der Valk
heeft                    plannen

Het idee is om naast het bestaande hotel extra 
hotelkamers te bouwen, met sportfaciliteiten, 
voorzieningen voor wellness en fitness,  
een zwembad en extra congresfaciliteiten.  
De plannen vermelden ook een bioscoop,  
horeca en kantoorruimten.

Deze uitbreiding bestaat uit vijf planonderdelen,  
die Van der Valk in de komende jaren gefaseerd  
wil uitvoeren.

GROENE OMZOMING
In het plan is aandacht voor een groene omzoming 
aan de west- en zuidzijde. Daarnaast is er aandacht 
voor verbindingen tussen de functies in het gebied. 
Er wordt gezorgd voor korte loopafstanden vanaf  
de verschillende parkeervoorzieningen, met een 
logische indeling en duidelijk zichtbare entrees. 
 
De gemeente Ridderkerk is onlangs op de hoogte 
gebracht van de plannen. Medewerking van de 
gemeente is nodig omdat een aanpassing van het 
omgevingsplan nodig is. 

Het college van burgemeester en wethouders staat 
positief tegenover de ontwikkeling die Van der Valk 
voor ogen heeft. De gemeenteraad moet hierover 
nog een (bindend) advies uitbrengen. Hiervoor zal 
het principeplan eerst verder worden uitgewerkt.

Naast de gemeenteraad worden ook omliggende 
bedrijven en buurtbewoners bij het plan betrokken. 
Buurman Van Gelder Groente & Fruit heeft al 
positief gereageerd.

Het bestaande hotel wordt ingepast in de nieuw-
bouwplannen en verandert daarmee van uiterlijk. 
Zo maken de huidige entree en luifel plaats voor 
een nieuwe lobby met hoofdentree.

Van der Valk Hotel Ridderkerk heeft ambitieuze uitbreidingsplannen. De komende jaren 

wil het bedrijf van VBO FreshPort-lid Freek van der Valk op eigen terrein een aantrekkelijke 

‘leisure-locatie’ ontwikkelen.

Deze uitbreiding 
bestaat uit vijf 
planonderdelen, 
die Van der Valk 
in de komende   
 jaren gefaseerd    
wil uitvoeren.”grote
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Achterzeedijk 57 – Unit 66  |  Barendrecht  |  Tel. 0180 61 40 88  |  info@vanhellemondvastgoedbeheer.nl

Op zoek naar bedrijfsruimte?
Informeer naar de verhuur mogelijkheden.

VANHELLEMONDVASTGOEDBEHEER.NL

VOOR ELK PROJECT DE JUISTE OPLOSSING.  
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Je t huis voelen.
Daar dragen wij graag aan bij.

den Otter VERHUIZINGEN den-otter.nl

Daar dragen wij graag aan bij.Daar dragen wij graag aan bij.Daar dragen wij graag aan bij.

VACATURE?
Of lokale bekendheid

Weten wat uw investering is? 
Vraag binnen 1 minuut uw 
mediavoorstel aan door de 
QR-code te scannen of ga 
naar www.barlokalemedia.nl/
mediavoorstel-aanvragen

MAAK DAN GEBRUIK VAN ONS LOKALE OF REGIONALE BEREIK!
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Op 13 november was er een VBO Freshport-
borrel bij Bakker accountants & adviseurs in 
het prachtige pand aan de Noordkade in 
Hendrik-Ido-Ambacht.  

Richard de Geus schotelde de ondernemers 
een interessante bijeenkomst voor.

Te gast was ook Miranda Hartensveld van 
NalatenschapGoedGeregeld uit Barendrecht. 
Ze maakte haar toehoorders bewust van het 
belang van tijdige nalatenschapsplanning. 
Mr. Pieter Rigter gaf een inkijkje in de wereld van 
bedrijfs-opvolging, en alle juridische en fiscale 
haken en ogen die je daarbij kunt tegenkomen.

Onverwacht
Als het om nalatenschapsplanning gaat, staan 
heel veel mensen in de stand: ‘dat doe ik nog wel 
een keer’. Maar het moment dat zo’n planning 
belangrijk wordt, komt altijd onverwacht. 
Een ogenschijnlijk gezonde situatie kan dan 
uitdraaien op een rampscenario. Een goed 
planning geeft rust, voorkomt conflicten tussen 
erfgenamen en kan ook financieel voordeel 
opleveren. Volgens Miranda is nalatenschaps-
planning ‘geen hogere wiskunde’. Het gaat ook 
om heel praktische zaken, zoal wachtwoorden 
en inloggegevens. En een goede planning is niet 
alleen bij overlijden belangrijk. Ook tijdelijke 
uitval, bijvoorbeeld door ziekte, maakt het nodig 
dat een aantal zaken goed geregeld is. 
,,Goede planning brengt de toekomst naar 
vandaag, zodat je er nú wat aan kunt doen’’, 
aldus Miranda Hartensveld.

Struisvogelgedrag
Mr. Pieter Rigter ziet bij ondernemers veel 
struisvogelgedrag als het om bedrijfsopvolging 
gaat. Veel ondernemers stellen de confrontatie 
met de kinderen over de gemaakte keuzes liever 
even uit. Maar Pieter onderstreepte in zijn 
bijdrage het belang om regie te nemen, en dat 
niet vooruit te schuiven. De nabestaanden zijn 
gebaat bij duidelijkheid over wie wat erft. 
Ze verdienen financiële zekerheid en hebben 
behoefte aan duidelijke richtlijnen voor de 
toekomst. Verstandige keuzes die tijdig 
gemaakt worden, voorkomen bovendien dat 
te veel erfbelasting moet worden betaald.

Pieter Rigter nam zijn gehoor in vogelvlucht 
mee door enkele regelingen en faciliteiten die 
in het kader van bedrijfsopvolging bestaan. 
Ook de veranderende wetgeving op dit punt 
werd aangetipt.

De bijeenkomst bij Bakker werd afgesloten 
met een gezellige borrel in de mooie bar aan 
het water.

bakker-accountants.nl
nalatenschap-goedgeregeld.nl

Bijpraten over 
bedrijfsopvolging
en nalatenschapsplanning

BORREL BIJ BAKKER ACCOUNTANTS & ADVISEURS
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“De stip op 
de horizon 
is gasloos”

Op het gebied van elektrisch verwarmen is al veel 
ontwikkeld en nieuwe producten dienen zich nog 
steeds aan. ,,De stip op de horizon is gasloos’’,  
zegt Elmer in zijn kantoor aan de Florijnstraat in 
Ridderkerk. ,,In nieuwe woningen mag al een aantal 
jaren geen gas meer worden toegepast. Wat echter 
niet helpt is het wispelturige overheidsbeleid.  
Eerst mocht een gasketel niet zomaar vervangen 
worden. Maar die wet is weer van tafel. Dat merken 
we meteen. Er worden nu vijftig procent minder 
warmtepompen verkocht, terwijl CV-ketels op gas 
zo’n twintig procent in de plus zitten. Dat is toch 
onlogisch. Ook bij zonnepanelen zie je zoiets.  
De verkoop ervan is fors gedaald, terwijl het nog 
steeds zinvolle investeringen zijn met prima 
terugverdientijden.’’

Elmer adviseert iedereen zich goed te laten 
informeren. ,,Wat  niet iedereen zich realiseert is dat 
warmtepompen voor hogere vermogens volgend 
jaar juist meer subsidie krijgen, dus dat blijft een 
interessante optie.’’

MAATWERK
Maatwerk is de rode draad bij Masterwatt.  
,,Elke woning of bedrijfspand vraagt om een andere 
oplossing. Daarbinnen zijn nog allerlei varianten 
mogelijk. We kunnen ook berekenen wat voor 
energielabel daar uit komt. En er zijn nog steeds 
genoeg subsidiemogelijkheden waaruit je kunt 
putten. We kunnen BENG-berekeningen maken en 
hebben eigen software ontwikkeld, waarmee we 
voor ieder project een energiesimulatie kunnen 
maken. Deze simulatie geeft inzicht in verbruik en 
de daarbij behorende kosten bij het toepassen van 
onze producten.’’

Elmer verwacht veel van nieuwe technieken om 
warmtesystemen op een slimme manier aan te 
sturen. ,,In combinatie met moderne 
opslagmethoden en de dynamische energieprijs 

kun je echt profiteren van dit soort energie-
managementsystemen. En een app op je telefoon 
houdt je voortdurend op de hoogte.’’ 

Daarnaast ziet Elmer de rendementen van 
warmtepompen nog verder toenemen. Masterwatt 
voorziet ook schepen van dit soort technieken. 
,,We installeren bijvoorbeeld vaten voor tapwater 
van zo’n 15.000 liter. Voor een leverancier uit 
Noorwegen zijn we hun producten aan het uitrollen.’’

RESEARCH & DEVELOPMENT
Elmer Gouw had voordat hij met Bart Alblas 
Masterwatt oprichtte een bouwkundig advies-
bureau. Bart komt uit de installatietechniek en  
was werkzaam bij fabrikanten op dit terrein. 
Masterwatt bedient vooral professionele 
installatiebedrijven en importeert zelf een aantal 
producten van gerenommeerde fabrieken in 
Europa. Het bedrijf heeft nu 26 medewerkers,  
die werkzaam zijn in de commerciële binnen-  
en buitendienst, de logistiek en de service.  
Er is ook een afdeling 
research en development, 
waar bestaande producten 
worden verbeterd en 
nieuwe producten 
worden ontwikkeld.  
Het assortiment is daarom 
voortdurend in beweging.

Het assortiment voor ruimteverwarming  
bestaat onder andere uit elektrische radiatoren, 
convectoren, elektrische cv-ketels en infra-
roodpanelen. Deze producten zijn zowel als 
hoofdverwarming als bijverwarming toe te passen. 
De tapwateroplossingen in de vorm van boilers en 
doorstromers voor tapwater kunnen breed ingezet 
worden in diverse installatieconcepten. 

MASTERWATT.COM

MASTERWATT:

OPWEG NAAR  GASLOZE TOEKOMST
Met hun in 2016 opgerichte bedrijf Masterwatt hebben Elmer Gouw en Bart Alblas zich 

toegelegd op systemen voor elektrisch verwarmen van woningen en bedrijfspanden.  

Het bedrijf helpt klanten om afscheid te nemen van fossiele brandstoffen, wat aansluit  

bij de wereldwijde energietransitie.

Elmer Gouw en Bart Alblas
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Van Rietschoten Office Point - Bijdorp oost 38, 2992 LA, Barendrecht

Deens Design Meubilair
10 jaar garantie
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Goed beschermd, 

Werkt beter. 

 

 

 

 

Voor al uw Persoonlijke Bescherming  
en Veiligheidsmaterialen. 

 

 

CoolegemVeiligheid.nl   
Euroweg 12 Ridderkerk 
info@coolegem.nl 
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DE DYNAMISCHE MBO-OPLEIDING

VERSLOGISTIEK
PRESENTEREN

L e n t i z  |  M B O  B a r e n d r e c h t  &
1 0 0  b e d r i j ve n  va n  D u t c h  F r e s h  P o r t

VERSLOGISTIEK

Gebroken Meeldijk 66
2991 VD Barendrecht
0180 547 528
mbo-barendrecht@lentiz.nl
www.vers-logistiek.nl

Lentiz MBO Barendrecht maakt studenten 

warm voor de opleiding Verslogistiek. Zo’n 100 

bedrijven in Barendrecht en Ridderkerk doen 

hier actief aan mee. Bijzonder aan de opleiding is 

de unieke samenwerking met Dutch Fresh Port, 

grote wereldspeler in groente en fruit. Koploper 

in duurzaam ondernemen. Een aantrekkelijke 

plek voor studenten om kennis te maken met 

alle werkzaamheden en het vak grondig te leren. 

De studie vindt voor een flink gedeelte plaats 

binnen de bedrijven.

Kortom, een unieke onderwijsinnovatie.

Goed voor studenten en bedrijfsleven.

Bedrijven en studenten vinden elkaar op Dutch Fresh Port

Handelsbanken is sterk in hypotheken, vastgoed fi nancieringen, vermogensbeheer en sparen. Op 
ons kantoor in Dordrecht werken we met korte lijnen. Deskundig en gedegen. Wilt u een nieuwe 
woning kopen, uw hypotheek herfi nancieren of vastgoed aankopen? Of heeft u interesse in 
vermogensbeheer of ons aantrekkelijke spaaraanbod? Uw accountmanager luistert naar u, stelt u 
de juiste vragen, en vertaalt uw wensen naar een persoonlijk plan. Meer weten? Neem contact met 
ons op of loop binnen in ons kantoor in Dordrecht.

We gaan graag 
samen met u op pad
Handelsbanken is de persoonlijke relatiebank voor 
particulieren, ondernemers en vastgoedbedrijven

Handelsbanken Rijnmond Zuid
Johan de Wittstraat 132 
3311 KJ Dordrecht
078 635 43 30
rijnmondzuid@handelsbanken.nl
handelsbanken.nl

Handelsbanken is sterk in hypotheken, vastgoed fi nancieringen, vermogensbeheer en sparen. Op 
ons kantoor in Dordrecht werken we met korte lijnen. Deskundig en gedegen. Wilt u een nieuwe 
woning kopen, uw hypotheek herfi nancieren of vastgoed aankopen? Of heeft u interesse in 
vermogensbeheer of ons aantrekkelijke spaaraanbod? Uw accountmanager luistert naar u, stelt u 
de juiste vragen, en vertaalt uw wensen naar een persoonlijk plan. Meer weten? Neem contact met 
ons op of loop binnen in ons kantoor in Dordrecht.

We gaan graag 
samen met u op pad
Handelsbanken is de persoonlijke relatiebank voor 
particulieren, ondernemers en vastgoedbedrijven

Handelsbanken Rijnmond Zuid
Johan de Wittstraat 132 
3311 KJ Dordrecht
078 635 43 30
rijnmondzuid@handelsbanken.nl
handelsbanken.nl



De leden van VBO Fresh Port waren 

op 18 september te gast bij Ames 

Bedrijfswagencentrum aan de Langeweg  

in Zwijndrecht.

Na de hartelijke ontvangst was er een  
presentatie over de bedrijven binnen de Amega-
groep en kregen de bezoekers alles te horen  
over de nieuwe elektrische Audi Q6 e-tron en  
de Volkswagen ID.7 Tourer.

Tijdens de presentatie vertelde Reinier de Koning 
over Amega, Marijn Bakker over AA Lease en 
Jacob Huijser over Amega Fleet en Mobilitics. 
Samen werd het verhaal van Amega,  
als complete mobiliteitspartner, gedeeld.  
De ondernemers kregen een rondleiding over 
het terrein, met bezoeken aan PSB 
Bedrijfswageninrichting en Schadenet Ames. 

Een heerlijk buffet zorgde er voor dat iedereen 
met veel informatie én een gevulde maag  
naar huis ging.

Over Amega
Amega bundelt meerdere bedrijven die  
actief zijn in de automotive branche in en is 
daarmee één van de grootste dealerholdings  
van Nederland. Deze groeiende en klantgerichte 
organisatie van ruim 650 mensen, is de 
moedermaatschappij van o.a. diverse 
dealerschappen bestaande uit 16 automerken  
in totaal. Daarnaast opereren bij Amega: 
schadeherstelbedrijven, een leasemaatschappij, 
een universele garageketen, bedrijfswagen-
inrichter, een leverancier van laadpalen, fietsen, 
mobiliteitsoplossingen en autoverhuur onder  
één vlag.

Dit zijn de Amega-bedrijven: Ames Autobedrijf, 
Mulder, Van Mill, H-Point, SvensCar, Van der 
Burgh, De Waard, Vos Autobedrijven, Groeneveld 
Fietsen, Amega Fleet, PSB Bedrijfswagen-
inrichting, Schadenet Ames, Schadenet  
De Koning, ServiceOnly, Autoservice Lekkerland, 
Mobilitics, Captive Finance,  AA Lease en  
AA Rental.

Mobilitics is ondernemers behulpzaam bij het 
genereren van inzicht in de zakelijke mobiliteit 
van werknemers en beheersing van de 
reiskosten. Het bedrijf biedt advies, oplossingen 
en implementatie op het gebied van zakelijke 
mobiliteit.

OP BEZOEK BIJ

AMES IN ZWIJNDRECHT
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Het familiebedrijf Jimmy Products BV 
produceert popcorn, nachos en dips. 
Het bedrijf is nu nog gevestigd in 
Oud-Beijerland. In de Hoeksche 
Waard, waar op drie locaties wordt 
gewerkt, groeide Jimmy Products 
uit zijn jasje. Na een uitgebreid 
locatieonderzoek werd besloten naar 
het eiland IJsselmonde te verhuizen. 
Deze maand, december, zijn op 
Nieuw-Reijerwaard de eerste logistieke 
activiteiten begonnen. In de eerste 
maanden van 2025 verhuizen 

vervolgens de andere bedrijfsonderdelen, 
inclusief de productie. De officiële 
opening zal in april plaatsvinden.

Jimmy’s produceert meer dan 100 
miljoen consumenteneenheden 
popcorn per jaar, die naar 32 landen 
worden geëxporteerd. In de Benelux 
is het bedrijf marktleider. In Engeland 
is een tweede productiefaciliteit 
gevestigd en in Frankrijk – ook een 
groot afzetgebied – is er een 
verkoopkantoor.

De popcorn, nacho’s en dipsauzen van 
JIMMY’s – verkrijgbaar in allerlei smaak-
varianten – vinden hun weg naar onder 
meer bioscopen en supermarkten. Vooral 
de coronaperiode, toen bioscoopbezoek 
niet mogelijk was en filmliefhebbers 
thuis veel films bekeken, stuwde de 
supermarktverkopen omhoog.

JIMMY’s is, anders dan de naam 
misschien doet vermoeden, een oer-
Hollands familiebedrijf. Aan het roer staat 

Arjan Hooijmeijer (52). 
,,Mijn familie is 
geworteld in het 
Ridderkerkse Rijsoord, 
dus met de verhuizing 
van Oud-Beijerland naar 
Nieuw Reijerwaard komt 
ons bedrijf eigenlijk weer 
‘thuis’’’, zegt Arjan. 
,,Het ondernemen is 
ons met de paplepel 

ingegoten. Mijn vader Johan werkte in 
de groente- en fruithandel en had in 
Oud-Beijerland een delicatessenwinkel. 

Als twaalfjarige mocht ik daar voor de 
deur m’n eigen zakgeld verdienen. 
Dat deed ik door vanuit een karretje 
popcorn te verkopen. Daar is het eigenlijk 
begonnen.’’ Wat ouder geworden, 
studeerde Arjan economie aan de 
Erasmus Universiteit in Rotterdam.

JIMMY’s zet volop in op duurzaamheid. 
,,We werken alleen met duurzaam 
geteelde maïs, afkomstig uit 
verschillende delen van de wereld.’’ 
De popcorn is vrij van kunstmatige 
kleur- en smaakstoffen. De verpakkingen 
worden gemaakt van recyclebare materialen. 
Daarnaast werkt het bedrijf aan energie-
besparing in het productieproces en 
minimalisatie van afval. Ook het nieuwe 
bedrijfspand op Nieuw-Reijerwaard 
straalt een en al duurzaamheid uit. Het 
pand is BREEAM-gecertificeerd, met het 
predikaat Excellent. Eind 2025 draait het 
bedrijf CO2-neutraal.

jimmys.eu

van popcornkarretje
naar megafabriek
Voor wie over de Verbindingweg tussen het Van der Valk-hotel en 

Ridderkerk rijdt, is het niet te missen: JIMMY’s vestigt zich in 

Nieuw-Reijerwaard, onderdeel van Dutch Fresh Port. Het enorme 

bedrijfspand is zo goed als klaar.

JIMMY’S

Hoofdkantoor JIMMY’’s op het bedrijventerrein Dutch Fresh Port.

“Het 
ondernemen 
is ons met 
de paplepel 
ingegoten.”
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Na een dag werken reed ik huiswaarts vanaf de 
zaak. Het is gelukkig maar een klein stukje 
rijden vanaf de Achterzeedijk naar de Voordijk, 
meestal een reis van 8 minuten. Het was inmiddels 
donker geworden, ik draaide vanaf de 
Riederhoeve de Voordijk op. De Voordijk is 
sinds een aantal jaren een 30 kilometer-zone  
geworden en daar probeer ik me ook aan te 
houden. Er wandelen en fietsen veel mensen 
op deze dijk, dus niet harder dan 30 km per uur 
is voor een ieder het beste.

Terwijl ik die 30 km reed, werd ik aan de 
rechterkant voorbijgefietst door een fatbike 
met een jongeman erop van ongeveer tien jaar. 
Ik schrok me rot en besloot om even achter 
hem aan te rijden om te kijken welke snelheid 
hij behaalde. Met 50 km op de teller en veel 
wandelaars op de dijk besloot ik weer af te 
zakken naar 30 km. Hij niet. Hij slalomde met 
50 km per uur langs wandelaars en fietsers. 
Hoofdschuddend zat ik achter het stuur. 
Weer een kind op zo’n goedkope Chinese fiets, 
die geen enkele verkeersregel kent, levens-
gevaarlijk. Ik dacht gelijk aan die Chinezen, die 
krijgen blijkbaar alles voor elkaar. De Nederlandse 
fietsenfabrieken zoals Stella, Qwic, Huyser en 
Van Moof gaan failliet en de Chinese fietsen 
overspoelen de markt. Logisch, de Chinezen 
bouwen de fietsen voor de helft van onze kostprijs.

Hiervoor moet ik even terug naar 2007. 
Toen reisden we met een gezelschap af 
naar Angola onder begeleiding van een 
Angolese gids, genaamd Johnson Macamba 
om kunstgras-velden te gaan verkopen. 
Het was Angola gelukt om het toernooi om 
de Afrika Cup 2010 binnen te slepen en er 
was in dat land behoefte aan sportvelden. 
Toen we een tussenlanding maakten in Addis 
Abeba stroomde het vliegtuig vol met Chinese 
arbeiders, allen gekleed in het blauwe Mao-
kostuum. Bij aankomst op het vliegveld van 
Angola moest er een formuliertje worden 
ingevuld. Wij vulden het snel in en werden 
daarna smekend op de schouder getikt door 
de Chinese arbeiders, met het verzoek om 
het formuliertje voor hen in te vullen. 
Het bleek dat ze nauwelijks konden lezen 
en schrijven. Ik besloot ze te helpen en 
vulde vele formuliertjes in.

Op dat moment wist ik nog niet dat hier de 
basis werd gelegd voor de goedkope fatbike. 
China bouwde havens  en wegen in Angola in 
ruil voor grondstoffen. Dit kunstje flikken ze in 
Nigeria, Soedan, Kongo en Zimbabwe. 
Afrika wordt in een rap tempo ontdaan van 
ijzer, hout, koper, kobalt, platina en olie, in ruil 
voor de aanleg van havens en wegen. 
Buitengewoon slim. Zij beschikken over 
grondstoffen en inmiddels ook over 105 havens 
in de wereld.  In Griekenland is de haven van 
Piraeus zelfs voor honderd procent in handen 
van China, zodat er zelfs nauwelijks meer 
controle is op de invoer van Chinese producten. 
Inmiddels komt het goedkope Russische gas 
niet meer onze kant op, maar gaat het vooral 
naar China. 

Je kan veel van Chinezen zeggen, maar ze 
hebben een plan en in dit geval zelfs 
een briljant plan. De vraag is: 
wanneer komen wij met een 
tegenoffensief, of laten wij al 
onze maakindustrie een langzame 
dood sterven? Trump komt met 
hoge importheffingen. In Europa 
schreef de Italiaanse econoom Mario 
Draghi onlangs een rapport om het 
concurrentievermogen van Europa te 
verbeteren. 

Je vult in 2007 op de 
luchthaven van Luanda te 
Angola een formuliertje in 
voor Chinese arbeiders 
en in 2024 wordt je 
rechts gepasseerd op 
de Voordijk door een 
tienjarig jongetje op 
een opgevoerde 
Chinese fatbike. 
De vraag is: laat 
Europa zich 
rechts passeren 
of worden we 
op tijd wakker?

Dick 
Nootenboom

Het formuliertje te Luanda

• Verzekeringen
• Pensioen
• Inkomen
• Vermogen

Ervaar volledigheid;
Typisch Tinke.



De energietransitie stond centraal tijdens 

de ledenbijeenkomst op 16 oktober in het 

Van der Valk Hotel Ridderkerk. Bas Euser 

van Koninklijke Euser BV en Pieter Berkman 

van Berkman Energie Service BV vertelden 

over hun ervaringen en hun visie op dit gebied. chauffeurs
energietransitie
Over

EN
ROAD REBELS
Thomas Hilbrands vertelde de leden van 
VBO Fresh Port over zijn initiatief Road 
Rebels, dat is opgericht om het tekort aan 
vrachtwagenchauffeurs in Nederland 
op te lossen. Veel chauffeurs komen uit het 
buitenland en werken onder slechte 
omstandigheden. Daarom besloot Road 
Rebels voor een duurzame en eerlijke 
oplossing te gaan. “Als we de chauffeurs 
niet kunnen vinden, moeten we ze zelf 
opleiden.” Het doel van Hilbrands is om 
binnen een paar jaar vijftig chauffeurs 
op te leiden.

Euser en Berkman zijn partner van Road 
Rebels. Samen met een derde partner, 
Easy Road Transport, bieden ze verschillende 
soorten transportwerk aan. 

OVER EUSER EN BERKMAN
Koninklijke Euser is in 1919 gestart als 
bodedienst en behoort anno 2024 tot een 
van de grotere logistieke partners met 500 
vrachtwagen en 850 personeelsleden. 
Daarbij verzorgen zij transport en distributie 
voor klanten zoals Brocacef, Bakker 
Barendrecht, Jumbo, Hema, Technische 
Unie en Sligro.

Op 1 mei 1903 is Berkman Energie Service 
gestart als kolenhandel met paard en wagen. 
Van daaruit werd de afgelopen 120 jaar 
uitgebreid met o.a. tankstations, carwash, 
een autobedrijf en een expeditiebedrijf. 
De afgelopen jaren richt Berkman zich 
steeds meer op vernieuwing en innovaties 
zoals elektrisch laden, waterstof, maar ook 
de ontwikkeling van accumodules gemaakt 
van oude fietsaccu’s.

BERKMAN.NL
EUSER.NL
ROADREBELS.COM

QSMo        |        Jettie Medema        |        06-51765224        |        jettie@qsmo.nl

Advies op gebied van veiligheid en preventie

Ontwikkeling sociaalmaatschappelijke projecten

Arbeidsparticipatie 

Bevorderen gebiedsgebonden sociale cohesie

Cultuurinzet 

SROI-invullingen
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2025 begint hier

 bakker-accountants.nl 

fijne feestdagen en een succesvol nieuwjaar

 B A K K E R  a c c o u n t a n t s  &  a d v i s e u r s    |    i n f o @ b a k k e r - a c c o u n t a n t s . n l    |    0 1 8 0  4 2  5 0  1 1

Als regionaal full-service accountantskantoor staan we klaar om uw 
onderneming krachtig te ondersteunen, ook in 2025. Bedankt voor het 
vertrouwen – laten we samen het nieuwe jaar sterk beginnen!

Hét full-service accountantskantoor 
voor een sterk staaltje ondernemen!

fijne feestdagen en een succesvol nieuwjaar


